

Diagram illustrating the back of the device with the following components labeled:

- 多功能触控区 (Multi-function touch area)
- LED 指示灯 (LED indicator)
- 麦克风孔 (Microphone hole)
- 充电接触点 (Charging contact points)

- SE-60真无线耳机主机
- SE-60真无线耳机充电盒
- TYPE-C 充电线
- 大小耳帽
- 使用说明书

- 产品型号：SE-60
- 无线版本：V5.4
- 电池规格：耳机3.7V
- 支持模式：HFP/HSP/A2DP/AVRCP
- 灵敏度：105dB $\pm$ 3dB S.P.L at 1KHz
- 信号距离：10米（无任何较大障碍物的理想环境中）
- 播放时间：约3.5小时
- 通话时间：约3.5小时
- 待机时间：约48小时
- 充电时间：给充电仓充电约1小时，充电仓给耳机充电约1小时
- 充电仓给耳机充电次数：约2次

1. 开机
将耳机从充电仓拿出自动开机或长按左右耳机多功能键3秒开机。
2. 关机
将耳机放入充电仓自动关机或长按左右耳机多功能键5秒关机。
3. 开机回连
当配对成功后，第二次开机时蓝牙耳机优先进入回连状态自动回连已连接过的手机。
4. 播放/暂停
在待机状态下，单点左或右耳机多功能区均可直接播放音乐，播放时单点左或右耳机多功能区均可暂停播放。

12. 打开通透功能和降噪模式
长触左/右耳机多功能键1.5秒时打开通透模式，第二次长触左/右耳机多功能键1.5秒时打开降噪模式，第三次长触左/右耳机多功能键1.5秒时打开为普通模式。

2. 给耳机充电：将耳机放入充电仓即可自动充电，充电时耳机指示灯会点亮，充满电后熄灭；

1. 请在安全的环境下充电。在给充电仓充电完成时，应尽快将充电仓与充电器分开，以免在长时间插着充电对充电仓造成损伤。
2. 在音乐播放时，请将音乐调至合适音量大小，以免长期在大音量状态下对听力造成损伤。
3. 尽量避免在有干扰源的地方使用本耳机，否则有可能对耳机信号产生影响。
4. 尽量避免在有腐蚀的环境中使用本耳机，以免对耳机的功能产生影响。

温馨提示:在您使用本无线耳机听音乐或者通话时, 请注意适当调节音量大小, 以免过大的音量对您的听力造成影响!

Diagram illustrating the back of the device with the following components labeled:

- Multitouch area
- LED indicator light
- Microphone hole
- charging contacts

- SE-60 true wireless headset host
- SE-60 real wireless headset charging box
- Type-C charging cable
- Size earcap
- Instruction manual

- Product model: SE-60
- True wireless version: V5.4
- Battery specification: earphone: 3.7V; Charging bin 3.7V
- Supported mode: HFP/HSP/A2DP/AVRCP
- Sensitivity: 105dB±3dB S.P.L at 1KHz
- Signal distance: 10 m (in an ideal environment without any large obstacles)
- Playing time: about 3.5 hours
- Talk time: approximately 3.5 hours
- Standby time: about 48 hours
- Charging time: charge the charging warehouse for about 1 hour, and charge the headset for about 1 hour
- Charging times for the headset: about 2 times

1. Boot
Take the headset out of the charging bin and start it automatically or long press the left and right multi-function button of the headset for 3 seconds.
2. Shut down
Put the earphone into the charging chamber and turn it off automatically. Long press the left and right earphone multifunction keys for 5 seconds to turn it off.
3. Boot back
When the pairing is successful, the wireless headset will first enter the state of reconnect when the second time is started and automatically reconnect the connected phone.

11. Low battery alert

12. Turn on transparency and noise reduction mode
Long touch the right/left earphone multifunction button for 1,5 seconds to simultaneously activate transparency mode. The second long touch of the right/left earphone multifunction button for 1,5 seconds to simultaneously activate noise reduction mode. The third long touch of the right/left earphone multifunction button for 1,5 seconds to simultaneously activate normal mode,

3. The two headphones can also be paired with the mobile phone separately. The operation method can be operated according to the operation method of STEP 2 above.

1. Plug the Type-C charging cable into the charging bin and the Charger at one end. The Charger uses a standard 5V/1A charger to charge the bin.
2. Charge the headphones: the headphones can be automatically charged into the charging bin, charging the headphone indicator light is red, full of electricity after the extinguishment;

1. Please charge in a safe environment. When charging the charging bin, the charging bin should be separated from the charger as soon as possible, so as to avoid damage to the charging bin caused by charging for a long time.
2. When the music is playing, please adjust the music to the appropriate volume to avoid long-term damage to the hearing under the condition of high volume.
3. Try to avoid using the earphone where there is interference source, otherwise it may affect the earphone signal.
4. Try to avoid using the earphone in a corrosive environment, so as not to affect the function of the earphone.

Tips: when you use this wireless headset to listen to music or talk, please pay attention to adjust the volume, so as not to affect your listening too much!